
Zápis z jednání rady obce Líšnice č. 28 ze dne 4.11.2021    16:00 –  20:30    hodin 

Přítomni:  Pavel Štefek,  Marek Papcun, Jan Štěpánek, Michal Schreiber, Martina Hynková – rada obce je 

usnášeníschopná ,  

 

Pořad schůze rady:  přijetí dotace od Pk, členský příspěvek SO, rozpočtová opatření, sestavení 

inventarizačních komisí, odpady, pozemkové záležitosti 

 

1. Rada Obce schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu Pardubického kraje, evid. číslo 

OKŘ/21/74967 pro jednotku SDH obce Líšnice ve výši max. 20 000,- Kč. 

2. Rada schvaluje inventarizační komise ve složení dle přiloženého soupisu k provedení inventur. 

3. Rada Obce schvaluje rozpočtové opatření č. 6 – příjem kompenzačního bonusu z všeobecné 

pokladniční správy. 

4. Rada Obce schvaluje rozpočtové opatření č. 7 – příjem neinvestiční dotace občanským sdružením 

na podporu výročí Sokola Líšnice 

5. Rada Obce schvaluje rozpočtové opatření č. 8 – převod neinvestiční dotace v paragrafu 3330 mezi 

položkami 5223 na 5339 ve výši 30 000,- Kč (dotace náboženským společnostem- ŘK církev na 

kostel)  

6. Rada Obce schvaluje rozpočtové opatření č. 9 – převod ve výši 2212 mezi paragrafy rozpočtu    ve 

výši 80 000,- Kč – snižuje se paragraf 2212 Silnice a převádí se do paragrafu 3319, 3399 – 

záležitosti kultury  a 3721 – sběr a svoz nebezpečných odpadů. 

7. Rada obce projednala náměty na zlepšení separace odpadů, aby bylo možné splnit koeficient 

vytřídění. Bude se zabývat objemným odpadem, situace ve sběrném místě se stává neúnosnou a 

zhoršuje to koeficient. 

8.  Rada obce schvaluje podání návrhu na zahájení řízení o vynětí pozemku číslo 585/19 z PUPFL. 

9. Rada obce bere na vědomí jednání s p. V. Vychánkovou o odkupu podílu ½ na lesních pozemcích 

číslo 3337 a 3384.  

10. Rada obce bere na vědomí postup ohledně možného výběru stočného. Je nutné vyčkat na souhlas 

vodoprávního úřadu s kanalizačním řádem, poté je nutné sestavit plán údržby a obnovy majetku 

včetně finanční náročnosti a poté je možné stanovit výši stočného s ohledem na tyto budoucí 

náklady. 

11. Rada obce bere na vědomí postup ohledně změny územního plánu č. 1. Je vypracován návrh, MÚ 

Žamberk, odbor územního plánování s ním souhlasí, bude postupováno dál dle legislativy, 

následovat bude veřejné projednání. 

12. Rada obce bere na vědomí stav jednání odkupu pozemků okolo MŠ od Státního pozemkového 

úřadu vedené místostarostou. Bude podána žádost o úplatný převod 1190/6 a 1190/7.  Na 



pozemek 1190/8 (na něm se nachází stavba bývalé telefonní ústředny, která je nyní ve vlastnictví 

obce) bude podána žádost o nájem a až poté je možné požádat o odkup. 

 

Zapsal místostarosta: J. Štěpánek     Starosta: P. Štefek 


